

ص.ب ۱٦٨٩ عمان ۱۱۱۱۸ الأردن هاتف: ۲۶۲۰ ٦۶٦ ۹۹۲ + فاكس: ۹۱۲ ٦٤٦۰ ۹۹۲

الرقم : ١٥/١/١/ ١٦٠ ٢٠ الرقم : ١٥/١/١/ ١٥/١٠ ٢٠ التاريخ : ١٥/١/١/ ١٥/١٠ ٢٠ ١٥/١/

هيئة الاوراق المالية بورصة عمان مركز ايداع الاوراق المالية

Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Securities Depository Center

Subject: The resolutions of the Extraordinary General Assembly Meeting

Please note that the General Assembly of the Jordan Telecommunications Company decided, at its Extraordinary General Assembly meeting held on 26/10/2022, to:

- Election of the following Board of Directors' members in accordance with the Company's Articles of Association:
- Joint Investment Telecommunications Company four seats.
- Social Security Corporation two seats.
- Government of the Hashemite Kingdom of Jordan/Jordanian Armed Forces one seat.

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

يرجى العلم بان الهيئة العامة لشركة الاتصالات الاردنية قررت باجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2022/10/26 ما يلي:

- انتخاب اعضاء مجلس الادارة وفقاً لنظام الشركة وهم السادة:
- شركة الاستثمار المشترك للاتصالات أربعة مقاعد
- المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي مقعدين.
- حكومة المملكة الاردنية الهاشمية / القوات المسلحة الاردنية مقعد واحد.

Kindly accept our high appreciation and respect,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Raslan Deiranieh

سلان ديرانية

Deputy Chief Executive Officer
Chief Financial and Strategy Officer
Jordan Telecommunications Company

نائب الرئيس التنفيذي المدير التنفيذي للمالية والاستراتيجية شركة الاتصالات الاردنية (g)

A STATE OF THE STA